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Dr. Katona Bél a
az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Mire alapozza a szaktárca azt az álláspontját, miszerint az illegálisan
előállított pálinkamennyiség hazánkban növekedne akkor, ha a vonatkoz ó
jogszabályok és előírások enyhébbek lennének a jelenleginél?" címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Oszkó Péter
pénzügyminiszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/11596 sz. benyújtott írásbeli kérdésemben az iránt érdekl ődtem, milyen
hatással lenne a magyar pálinkafőzésre a hazai jogszabályok és el őírások
enyhítése. A válasz szerint : „amennyiben (. . .) a pálinka előállításra vonatkozó
jövedéki szabályok enyhítésre kerülnének, – figyelemmel a hazai adózói
szokásokra - az valószín űsíthetően az adóbevételek jelentős csökkenésével és a
'zugfőzdékben' előállított termékek forgalmának nagymértékű növekedéséve l

jarna .

Kérdezem Miniszter urat : mire alapozza a szaktárca azt az álláspontját ,
miszerint az illegálisan előállított pálinkamennyiség hazánkban növekedne
akkor, ha a vonatkozó jogszabályok és előírások enyhébbek lennének a
jelenleginél ?

Várom válaszát !

Budapest, 2010 . január 25 .
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